
Qui som?
Som un grup de ciutadans i ciutadanes inquiets, que no militem en cap partit, a 

qui ens motiva la qualitat de vida i el benestar dels veïns i veïnes. Els darrers anys 

hem vist que patíem molts problemes: el soroll dels avions, la seguretat ciutada-

na, l’escassetat de serveis sanitaris i escolars, el problema de la prostitució, la 

invasió dels cotxes mal aparcats els estius...

Per això, ara que s’acosten les eleccions municipals, ens hem organitzat com a 

col·lectiu i, juntament amb altres veïns políticament no adscrits del nucli urbà, 

hem format el Col·lectiu d’Independents per Gavà - Independents per Gavà Mar. 

Perquè moltes de les solucions als problemes de Gavà Mar són compartides per 

persones de la resta de la ciutat. Per això aquest col·lectiu d’IxG compta amb la 

participació directa de veïnes i veïns de Gavà Mar.

Què diem?
Hem valorat les diverses ofertes polítiques que concorren a les eleccions municipals 

del proper 22 de maig, i hem decidit de presentar-nos coaligats amb la candidatura 

que presenten Esquerra Republicana de Catalunya i Els Verds. La nostra decisió es 

basa en la feina que aquest grup ha fet els darrers quatre anys per al barri. Al marge 

d’ideologies, només tenint en compte la feina feta i el compromís demostrat amb el 

barri, us demanem que doneu suport a aquesta candidatura. Perquè són els que més 

han treballat pel barri, els que més ens han ajudat, i els que més interès hi posen.

Reactivem 
Gavà!

www.andreuperez.cat
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L’escola del barri va ser també 
una idea d’Esquerra, perquè ini-
cialment la resta de partits de 
l’Ajuntament apostaven per si-
tuar-hi una escola privada. Vam 
portar la proposta d’escola públi-
ca al Parlament, i va ser aprovada 
el març de 2002. La inauguració 

es va fer el setembre de 2007. Des d’aleshores hem vetllat per la qualitat de l’escola, 
elevant propostes per garantir que els nens del barri tinguessin preferència en la 
matriculació, tal com ha passat ja aquest 2011.

El febrer de 2010, Esquerra va instar 
l’Ajuntament a solucionar d’una vegada la 
manca d’enllumenat i de condicionament dels 
carrers de la Pineda nord. El juny de 2010, es 
va aconsellar els veïns que lluitaven des de feia 
anys per fer realitat la dignifi cació del barri una 
sèrie d’estratègies per fer-se respectar davant 
l’Ajuntament. El 30 de setembre de 2010, Es-

querra va tornar a portar la problemàtica a l’Ajuntament. Finalment, el 5 d’octubre de 
2010 l’Ajuntament aprovava la instal·lació de 30 punts d’enllumenat públic als carrers 
del Pinar, Ones i adjacents. 

El Congrés dels Diputats va aprovar, el se-
tembre de 2004, una proposta d’Esquerra-
Gavà per executar el tercer tram de passeig 
Marítim, que encara faltava, fent les obres 
necessàries per arranjar ecològicament el 
tram fi nal de la riera dels Canyars i connec-
tar les dues vores. El 24 d’abril de 2008 va 
tornar a portar al Congrés l’aturada de les 
obres, començades un mes abans. Les obres 
es van reprendre fi ns al juliol de 2008, però 
faltava el pont sobre la riera. L’Estat no va re-

prendre les obres del pont fi ns a l’abril de 2010. L’obra es va estrenar el juliol de 2010.

Ens hem preocupat també de les infraes-
tructures del barri. El 9 de març de 2005, 
Esquerra va traslladar la remodelació del 
pont de la Pava al Parlament, i el 21 de 
setembre de 2005, per consens, va acon-
seguir que s’aprovés remodelar-lo. L’obra 
es va incloure als pressupostos de 2007, 
però no va començar fi ns a desembre de 

2008. El nou pont va quedar enllestit el maig de 2009.

Durant el mandat 2003-2007 vam aconseguir, 
gràcies a les actuacions del diputat Joan Tardà, 
que es canviessin les trajectòries dels avions, 
amb el gir al mar, i l’adopció de l’operativa en 
pistes segregades. En el present mandat hem 
continuat realitzant accions per reduir el soroll 
dels avions. Entre les més destacables, remar-
quem:

El 28 de novembre de 2007, aconseguim que AENA adopti la prohibició progressiva 
dels avions més sorollosos a l’aeroport del Prat.

El 24 de setembre 2008, aconseguim mantenir l’obligatorietat d’utilitzar la confi gu-
ració oest, més benefi ciosa per als veïns, quan el component del vent fos inferior o 
igual a 10 kt de cua o bé 25 kt creuat en les operacions d’enlairament i aterratge. Un 
any després aquesta disposició ha reduït el soroll sobre el barri d’un 40%.

El mateix dia, aconseguim l’ampliació de l’horari nocturn, on es prohibeixien els vols 
sorollosos de 7 a 9 del matí i de les 9 del vespre a les 11 de la nit. 

Finalment, el desembre de 2009 aconseguim modifi car la Llei de Navegació Aèria 
perquè a partir d’ara qualsevol canvi en l’operativa de l’aeroport que afecti el soroll 
s’ha de consensuar amb els Ajuntaments afectats i la Generalitat.

Repassa tota la feina feta a: http://ves.cat/aCBS

Consulta el programa electoral a: http://ves.cat/aDdx

Feina feta a Gavà Mar per la candidatura d’Andreu Pérez

Les nostres propostes per al proper mandat 2011-2015

No tot han estat grans obres. També els petits detalls han estat objecte 
d’iniciatives polítiques d’Esquerra: el novembre de 2007, arran d’una 
petició veïnal, Esquerra va proposar a l’Ajuntament que fes gestions 
per instal·lar una bústia a Gavà Mar. Després de diversos retards, la 
instal·lació de la nova bústia es va enllestir el febrer de 2008.

Finalment, hem vetllat per la qualitat de l’assistència sanitària al 
barri. El març de 2007 vam demanar al Parlament una ampliació 
d’horaris i serveis al Centre de Salut, que es va fer realitat al 
setembre de 2007.  Actualment estem lluitant per evitar que, 
amb el nou ambulatori del Pla de Ponent, el barri es quedi sense 
consulta de pediatria. El 28 de març de 2011 hem portat aquest 
problema al Parlament.

• Estudiar la viabilitat d’un ambulatori al barri.

• Instar al Departament d’Ensenyament a engegar el projecte d’Institut-Escola al barri.

• Obrir la seu de la policia municipal durant tot l’any. 

• Mantenir la pressió contra l’exercici de la prostitució a la via pública.

• Estudiar la viabilitat de barreres sòniques a la C-31.

• Millorar la via pública: asfaltat de carrers, problemes d’inundacions, rectifi cat del gual de la riera dels Canyars,

   neteja sorra passeig marítim, etc.

• Instal·lar fonts públiques al passeig Marítim.

• Instal·lar pilons i mesures de dissuassió per evitar l’aparcament indiscriminat a la zona.

• Establir un servei especial de vigilància de la policia municipal per pacifi car l’aparcament en època de platja.

• Millorar o realitzar l’asfaltat i el clavegueram dels carrers de la Pineda Nord. 

• Millorar la seguretat del camí de la Pava, vetllant especialment per impedir la circulació

   de vehicles pesants.

• Seguir lluitant per controlar el soroll de l’aeroport, d’acord amb els veïns

• Protegir de forma efectiva les Zones Humides catalogades .

• Redactar i aprovar un pla de protecció de la pineda litoral.

• Millorar el tram fi nal de la riera dels Canyars; estudiar-ne la conversió en zona humida 

i compatibe amb el dret a la salubritat dels veïns de la zona.


